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Vraag Antwoord

Er staat geen ‘was – wordt’ document bij, hoe kunnen wij beoordelen dat 
naast de grote lijnen er mogelijk, kleine wijzigingen zijn, maar misschien 
wel met grote impact?

Zoals uit de evaluatie blijkt was er weinig aanleiding om de nota op inhoud aan te 
passen, maar was wel gewenst om de opzet aan te passen. De memo evaluatie kan u 
dan ook beschouwen als een “was-wordt” lijst. Voor de beleidskeuzes is het eenvoudig 
om bijlage 1 van deze nota te vergelijken met hoofdstuk 7 van de nota van 2019. 

De gemeente is derhalve gehouden om bij meerdere gegadigden ten alle 
tijden een openbare selectieprocedure te houden. Hoe deed de 
gemeente het tot nu toe? (bij bv grondverkoop) 

Zoals in de Nota Grondbeleid 2019 is verwoord werd de wijze van uitgifte per 
projectuitgifte vastgesteld, dit mede aan de hand van de stand van de markt op dat 
moment en de maatschappelijke belangen die behaald kunnen worden. Ook daarbij werd 
een openbare selectieprocedure toegepast, op het moment dat er geen duidelijke 
maatschappelijke gegadigde aan te wijzen was. 

Wat zijn de gevolgen van dit arrest voor de gemeente? De gemeente biedt bij de uitgifte van haar gronden en vastgoed mededingingsruimte, 
waarbij de gemeente selecteert op objectieve, toetsbare en redelijke criteria die 
voorafgaand op passende wijze bekend worden gemaakt. De regel is daarmee ten alle 
tijden dat een voornemen tot uitgifte gepubliceerd dient te worden. Het meest zichtbare 
verschil is dan ook de publicatie. 


